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1. Radna mjesta svima, a ne samo podobnima 
 

Jedan od najvećih problema ovog grada je nepotizam, odnosno nepisano pravilo da se u 

gradskoj administraciji, u Vodovodu, Komunalnom poduzeću i ostalim gradskim 

tvrtkama, zatim po školama i vrtićima uglavnom zapošljavaju podobni kadrovi, stranački 

ljudi ili njihova djeca. Ta pojava značajno otežava odnosno onemogućava zapošljavanje 

onih koji nisu bliski trenutnoj izvršnoj vlasti. Naša lista se zalaže da se za sva radna mjesta 

u Gradu i gradskim poduzećima obavezno objavljuju natječaji u svim lokalnim medijima, 

koje Grad  ionako sufinancira iz svog proračuna, kako bi natječaji bili dostupni svima, a 

postupak zapošljavanja transparentniji nego dosad. Predlažemo da se pri Gradskom vijeću 

osnuje komisija u kojoj će biti predstavnici svih stranaka i listi i koja će nadgledati 

natječaje za radna mjesta u Gradu i gradskim tvrtkama. Nećemo se miješati u odluke 

nadležnih tijela u tim tvrtkama koje će ocjenjivati i birati kandidate za neko radno mjesto, 

jer na to po zakonu nemamo pravo, ali ćemo tražiti obrazloženje za svakog kandidata koji 

bude izabran, kao i one koji nisu izabrani, i to staviti na uvid javnosti, kako bi građani 

znali da li se biraju sposobni ili podobni. 

 

2.  Turizam i Labinu, a ne samo Rapcu 

 
      Sve su dosadašnje gradske vlasti godinama sustavno zapostavljale turistički razvoj Labina.   

      Naime, turizam se ne bi smio odvijati samo u Rapcu, jer time turisti imaju nepotpun 

      doživljaj destinacije, a i manje mogućnosti da troše novce. To znači i manje prihode u 

      gradsku blagajnu i manje novaca za ulaganje u npr. infrastrukturu. Da bi se to promijenilo 

      predlažemo da se tijekom sezone bolje poveže Labin i Rabac, na način kako u svijetu već 

      odavno rade, a to je da se osigura besplatan autobus, ne samo za turiste već i građane, na 

      relaciji Rabac-Stari grad-Podlabin- Dubrova, odnosno MKS. Od toga ćemo svi imati 

      koristi: turisti će biti zadovoljniji jer mogu više vidjeti i doživjeti, ne moraju voziti 

      automobile i mučiti se oko parkinga, a mogu i nešto popiti bez straha zbog vožnje;  

      njihovom potrošnjom oživjet će trgovine, muzej, galerije, ugostiteljski objekti i ostale 

      usluge u gradu, otvorit će se nova radna mjesta, Mediteranski kiparski simpozij će 

      konačno dobiti posjetitelje i prihode, Grad će imati veće porezne prihode, žitelji Labina će 

      lakše i besplatno doći do Rapca, svugdje će biti manje problema s parkingom, destinacija 

      Labin/Rabac će postići veću kategoriju, što donosi koristi i Rapcu i Labinu. 

 

  

 

      3.  Kvalitetnija voda domaćinstvima, a ne industriji 

 
      Veliku pažnju posvećivat ćemo vodi i kvaliteti vode koju pijemo. Neshvatljivo je da je 

       Labin okružen najvećim i najkvalitetnijim izvorištima vode u Istri, a da i ljeti i zimi 

      trpimo redukcije – ljeti zbog suše, a zimi zbog zamućenja vode, dok u isto vrijeme  

       najkvalitetniji izvor pitke vode koristi HEP i to kao tehnološku vodu za TE Plomin. To je 



       stravičan apsurd, a on je posljedica nerada lokalnih čelnika. Stoga treba staviti u funkciju 

       i ostale izvore vode na Labinštini, rasporediti ih tako da najkvalitetniji tj. oni koji se ne 

       zamućuju i ne zaslanjuju, služe za opskrbu građanstva, a oni manje kvalitetni za 

       tehnološke potrebe. Takvim pristupom ne bi imali redukcije ljeti, ni zamućivanja u jesen. 

       Neshvatljivo je da se to nije učinilo u posljednjih 20 godina. Novaca je bilo ali ga je 

       gradska vlast radije trošila na skupo ušminkavanje grada, pa sada imamo velebne kružne  

       tokove, a ljeti nemamo vode s kojom bi ih zalijevali.          

 

       4. Privlačenje više sredstava iz EU fondova 

 

       Zalagat ćemo se za privlačenje više sredstava iz EU fondova, koje je ovaj grad do sada 

       vrlo malo iskoristio. Tim se sredstvima može otvoriti dosta novih radnih mjesta, a i naći  

       posla za postojeće djelatnike. U tome su mnoge male općine bile uspješnije od Labina.  

       Privlačenje sredstava iz EU fondova ozbiljan je posao u kojem ne smije biti improvizacije  

       i odgovorne vlasti takav posao povjeravaju profesionalcima i za to ćemo se zalagati.     

 

       5.  U Prostorni plan vratiti nautičku marinu u Rapcu 

 

       Predlažemo da se u Prostorni plan Grada Labina vrati nautička marina u Rapcu, koja 

       omogućuje otvaranje 80-ak novih radnih mjesta i mnoštvo drugih pozitivnih efekata.  

       Naime, Rabac je jedini i jedinstveni primjer u Hrvatskoj gdje je iz prostornog plana 

       izbačena nautička marina koja je već imala sve potrebne dozvole za izgradnju.  Dok se 

       turistička mjesta na Jadranu bore kako bi došlamdo dozvola za marine, ovom kraju je od 

       strane gradskih vlasti učinjena velika šteta izbacivanjem marine iz prostornog plana.  

       Takva marina znači 20-ak novih radnih mjestamza zaposlenike marine i još 60-ak novih 

       radnih mjesta za kooperante koji pružaju razne usluge korisnicima marine, a da ne 

       govorimo o dolasku gostiju veće platežne moći i koji puno više troše, te o općenitom 

       podizanju kategorije turističke destinacije, što za sobom povlači i povećanje vrijednosti  

       svih nekretnina, više posla za trgovinu, ugostiteljstvo i ostale usluge.  

 

       6. Podržati svaki dobar prijedlog 

 

       Pored toga,  podržavamo  i zalaže se za izgradnju Doma za umirovljenike, poboljšanje  

       izgleda i funkcionalnosti Doma zdravlja, snažniji pristup socijalnoj problematici, 

       otvaranje javne kuhinje, očuvanje okoliša, kao i otvaranje azila za napuštene životinje 

       Podržavat ćemo sve ostale dobre prijedloge i programe koji su na dobrobit i korist 

       građana Labina. 
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